



LUDWIG-
MAXIMILIANS-
UNIVERSITÄT
MÜNCHEN

INTERNATIONAL OFFICE



LMU-UCB Research in the Humanities program

Antrag für einen Forschungsaufenthalt als Promovierende/Promovierender oder Postdoktorandin/Postdoktorand der LMU

Einverständniserklärung

Name:

Vorname:

Ich nehme zur Kenntnis, dass es je nach Höhe meiner zusätzlichen Förderung an der University of California, Berkeley zu einer Kürzung der Förderung im Rahmen des „LMU-UCB Research in the Humanities program“ kommen kann.

Hiermit bestätige ich die Richtigkeit und Vollständigkeit meiner Angaben. Über jegliche Änderungen werde ich das [Team Internationale Netzwerke](#) unverzüglich informieren.

Ort, Datum

Unterschrift



LUDWIG-
MAXIMILIANS-
UNIVERSITÄT
MÜNCHEN

INTERNATIONAL OFFICE



LMU-UCB Research in the Humanities program

Application for a research stay as LMU doctoral candidate or LMU postdoc

Declaration of consent

Last name:

First name:

I acknowledge that depending on the amount of my additional funding at University of California, Berkeley there may be a reduction in funding under "LMU-UCB Research in the Humanities program".

I hereby confirm the accuracy and completeness of my information. I will inform the [team International Networks](#) immediately about any changes.

Place, date

Signature